



祭田精機股份有限公司

■ 負責人: 陳松田

- ■網址:www.honorseiki.com
- 地址:829 高雄市湖內區中山路二段6號

■ 電話:07-975-9888



* 榮田精機因應產業趨勢每年致力於研發更新更好 的產品提供給客戶、創造客戶新價值

主要產品

·CNC立式車床

·CNC立式車銑中心

·PL系列帶Y軸立式車銑加工中心

·各式產業機械、整線解決方案(Total Solution)

企業簡介

榮田精機創立於1987年累積超過35年設計與製 造經驗,員工約為200人,為台灣最專業的CNC立式車 床領導品牌,產品擁有國際級品保認證,行銷世界50 餘國,廣獲全球客戶愛用。

		專用機。	
			我們只專注生產立式車床相關機種,務求把它做
	1992年	業界首創 12 台立式車床於東元電機製造加工馬 達零件之連線 FMS 自動化生產線	好,達成客戶滿意。
			產品行銷遍及國防、航太、高鐵、風力發電等產業
	1999年	榮田立式車床首次打入航太工業供應鏈。	,從遙遠天際的太空梭,到深藏海底潛水艇的關鍵 零
	2001年	成功獲得 CE 認證。	組件,都看得到榮田機台蹤跡。使用榮田精機機台加
		火口加了古人住国	工,成就台灣的驕傲;我們在經營上強調和諧、永續與
	2004年	榮田加入東台集團	共榮,以協助客戶獲取最大利益為依歸,尤其注重品
	2007年	・業界第一強力拉刀系統 "Solid-lock" 研發 完成並取得專利	質、效率、精度、誠信與責任,信守對客戶的承諾,是
			您追求事業成長的最佳合作夥伴。
		・ISO 9001 品質系統認證通過。	HONOR
	2008年	立式車銑磨加工中心 VG-160G 完成。	
	2009年	大型立車 VL-300& VL-400 系列完成。	VL-100CA







國際競爭力

一.產業解決方案提供者:榮田精機只專注在立式車
 床研發及製造,持續堅持「技術創新與品質提升」
 的核心價值,走在產業前端優化客戶加工製程、

HONOR SEIKI COMPANY LIMITED

- Owner: Charles Chen
- Website:www.honorseiki.com
- Address: NO. 6, SEC. 2, CHUNG-SHAN RD., HUNEI DIST., KAOHSIUNG CITY, 829, TAIWAN.
- Tel:+886-7-975-9888

Business Items

CNC Vertical Lathe
CNC Vertical Turning Center
CNC Planar Turning/Milling/Grinding Center
Special purpose machine/Industry processing solution

第24屆 小巨人獎 出口績優中小企業 The 24th Rising Star Award



History

HONOR SEIKI was founded by Charles Chen, specializing in the vertical lathe and special-purpose machine.

First automatic transfer production line (TECO-Motor Industry)

- First VTL was sold to the Aerospace industry
- CE regulation was approved



New generation- Honor tool clamping system "Solid-Lock" was patented
 ISO 9001 Quality Management System was approved

- VG-160G Vertical Grinding Turning Center was launched
- VL-300 series and VL-400 series large-diameter VTL were launched
- VG-120GB was developed and tailored for Bearing and Aerospace Industry



PL-350CM Planar Turning Center-the first VTL with Y-axis was manufactured in Taiwan

- VL-400C-2R, VL-350C-2R Large Vertical Lathe were launched for slewing bearings of wind turbine
- PLR-160CM was specially designed for Motor Industry
- VL-100CA+APC was launched to meet Aerospace industry-specific needs.
 - VL-100C + APC was sold to one of the global leaders in the manufacture of plastics processing machines
- VL-66/86AM comprehensively multifunctional machine completed for aerospace Industry
- VL-100CAP new evolution for Aerospace Industry
 - VL-500C-2R, DC-500V-2R launched for Wind Energy & VL-100CAP for the tier 1 supplier LPF of Aerospace Industry

Honor Seiki is committed to developing new machines every year in response to the trend from different industries, bringing comprehensive solutions and value to customers.

Introduction



Honor Seiki was founded in 1987 and has more than 35 years of experience in VTL design and manufacturing. With around 200 employees, HONOR SEIKI is the most professional, leading brand, machine tool provider which has international quality certificate and owned well reputation in the field of Turnkey solution in Taiwan.

We only focus on the production of Vertical lathes and strive for excellence. Achieving and fulfilling customers' satisfaction is our

mission. We are proud of providing our machines to many leading companies around the world. The main application fields of Honor's machine are aerospace, defense, automotive, railway, high-speed rail, mining, oil and gas, wind energy, and so on.

Based on the concept of sustainable management, Quality, Efficiency, Accuracy, Honesty, and Responsibility are our promises to cooperative partners.

創造客戶效益最大化。

- 二.關鍵夾治具自行研發製造:針對不同產業及不同客戶的工件,我們皆能為客戶研發並製作專屬的夾治具並取得多項專
 - 利,以滿足客戶對加工品質的要求。
- 三.智慧化工廠管理:自行開發的智慧化生產報工系統、供應商平台及鼎新ERP系統,串接供應商、生產、物料庫存的資訊流,實現製造可視化、採購精實化。即時掌握生產進度,串聯產銷平台,達到供應鏈數位化提升客戶滿意度、縮短交期創造競爭力
- 四.精度與可靠度的呈現:95%自製關鍵零組件及主軸,不 斷的引進最先進的加工設備並自主研發設計所需的生



產設備,掌握技術,確保精準的尺寸管制。擁有國際級 品保認證,進而得到客戶最佳良好的評價。

五.自有品牌行銷全球:以「HONOR」品牌行銷全球並在多

國註冊。「YES!We Are HONOR!」,不僅是口號,更代表

每位員工對每件經手事物的負責、品質的堅持及參與過程,達成高水準的客戶滿意就是我們的「HONOR」!

營運管理

榮田以服務客戶為理念,根據客戶的零件需求,提供最適當的產品建議。秉持「共創雙贏」的經營理念,追求企業永續經 營及成長。持續堅持「技術創新與品質提升」的精神,致力於研發更新更好的產品提供給客戶。

榮田精機的營運願景:穩中求進、人才與品牌永續經營。成長、人才、永續為三大構面兼籌並重的發展。掌握各產業發展

走向,多元拓展知識來源,加速創新研發。朝向「品質第一」、「亞洲第一立式車床」目標邁進。

社會責任

一. 回饋社會:從1987年創業以來,經營企業穩定獲利之餘



深感企業社會責任之重要榮田精機成立了基金會設立 獎學金、捐贈學校、認養家扶心、熱心關懷地方發展,善 盡企業社會責任永續經營。

二.人才培育:推動人才培育與傳承計畫,對外,與國內各大專院校配合產學合作,培養未來產業菁英;對內,透過 實施職能評價,選優實施跨部門輪調,開闊個人職涯地圖。

三.環保綠能:從「設計」源頭落實節能減碳,機台規劃之初 就把環保納入評估,邁向綠色工具機,所有廠區導入太 陽能發電,減少碳排放量。







Export Competitiveness

- Industry solution provider We only focus on the production of Vertical lathes and strive to do it well. Honor Seiki has now extended to the optimization of the processing process and the smart production lines of industry solutions.
- II. Honor Seiki develops and manufactures precision fixtures with a number of patents for the diverse applications of different industries.
- III. Use the self-developed intelligent manufacturing VL-400C-2R 風力軸承環機 timesheet, supplier platform and enhance ERP system to connect all information from suppliers, production, and inventory to achieve digital Supply Chain Management • IV. Not only spindle but over 95% key components are designed, made, assembled and tested in-house to ensure the accuracy of VTL. V. **FHONOR** brand is registered and promoted worldwide. Yes! We Are Honor is not only a slogan but represents the spirit of Honor-made. Quality is our priority.

第24屆 小巨人獎 出口績優中小企業 The 24th Rising Star Award

VL-125C-HB 能源馬達殻機



The management policy of Honor Seiki is built upon the basis of our business philosophy of "Responsibility, creativity, honesty, faith, diligence, fairness and law".

Honor Seiki is synonymous with high-quality vertical lathes. We don't fight with price competition. Becoming the greatest brand of the vertical lathe in Asia is the main goal of Honor Seiki.

We strive to insist "Technology Innovation and Quality Improvement" help our customers continuously grow, profit creation, sustainable development and create win-win situations together.

Corporate Social Responsibility



VL-100CA 航太專用機

1.Corporate Social Responsibility:

Honor Seiki has honored its commitment to giving back to a society with foundation scholarships sustained donations to schools, community service institutions, and emergency response, etc., as a part of our persevered effort in becoming a responsible corporate citizen!

2.Human Talent Development

Build up a complete plan of talent development, cooperate with universities to train future leaders of the machine tool industry.

Implementing competency assessment, expand the career map of employees by job rotation

3.Eco-friendly is started from source reduction. Honor Seiki develops a green machine tool from energy-saving design, installed energy-saving components, and expanded the energy-saving effects to protect our environment. Making great efforts to develop alternative energy sources of solar power and reducing carbon dioxide emissions.



Efficiency, Professional, Innovation





